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MESTO Nové Mesto nad Váhom
Komisia dopravného rozvoja mesta

Zápisnica č. 9/2024
zo zasadnutia komisie zo dňa 17.12.2024

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie (Navrhovatel Martin Kolesár )
2. Kontrola plnenia záverov KDRM zo dňa 10.09.2024 (Navrhovatel Bc. Monika Piscová )
3. Prerokovanie návrhu projektovej dokumentácie "Úprava dopravného značenia v pešej zóne"

(Navrhovatel Bc. Monika Piscová )
4. Žiadosť vlastníkov bytov ul. Weisseho 2,3,4 o vybudovanie parkoviska (Navrhovatel Bc. Monika

Piscová )
5. Žiadosť občana o preskúmanie možnosti pridania priechodu pre chodcov na ul. M.R.Štefánika a

Piešťanská (Navrhovatel Bc. Monika Piscová )
6. Rôzne (Navrhovatel Bc. Monika Piscová )
7. Záver (Navrhovatel Martin Kolesár )

K bodu č. 1: (Predkladá: Martin Kolesár)
Predseda komisie privítal všetkých prítomných členov komisie aj hostí, následne otvoril rokovanie 
a dal hlasovať za program.
Členovia odsúhlasili navrhnutý program zasadnutia vo všetkých bodoch.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 10, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 2: (Predkladá: Bc. Monika Piscová)
Tajomníčka komisie predniesla členom komisie krátku správu o splnení záverov, ktoré vyplynuli
z predchádzajúcej komisie zo dňa 10.09.2024.

K bodu č. 3: (Predkladá: Bc. Monika Piscová)
Ing. Petra Vráblová Bilková predložila členom komisie  návrh projektovej dokumentácie „Úprava DZ
v pešej zóne“. Vysvetlila základné pravidlá  a normy, podľa ktorých sa takýto zámer dá realizovať.
Možno predpokladať, že zásadné zmeny akými sú najmä zrušenie niektorých parkovacích miest 
a obmedzený vjazd vozidiel do priestoru pešej zóny pravdepodobne  vyvolajú negatívne reakcie
občanov,  ktorých  sa  zmena  bude  priamo  dotýkať.   Viacerí  členovia  komisie  vyjadrili  súhlasné
stanovisko so zachovaním pešej zóny  v meste a vyzdvihli potrebu uskutočniť  navrhovanú zmenu DZ
aj za predpokladu  možného negatívneho postoja niektorých obyvateľov s tým, že treba prihliadať
na väčšiu časť obyvateľstva. Predseda komisie dal hlasovať za úpravu DZ v pešej zóne, pričom
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výsledkom bolo nasledovné:   „Komisia  posúdila predložený návrh PD riešenia úpravy pešej zóny,
ktorý  schvaľuje  a  doporučuje  mestu  jeho  realizáciu,  zároveň  doporučuje  upraviť  večernú  dobu
povolenia vjazdu na námestie t.j. nie takú ako je uvedená v aktuálnom návrhu PD.“

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 9, proti - 1, zdržal sa - 0,

K bodu č. 4: (Predkladá: Bc. Monika Piscová)
Tajomníčka komisie predložila písomný návrh podaný vlastníkmi bytov ul. Weisseho  č. 321/ 2,3,4,
ktorí požadujú vybudovať parkovisko za ich činžovným domom kde aj v súčasnosti parkujú, a to po
okrajoch komunikácie a čiastočne v mestskej zeleni, v dôsledku čoho je tráva vozidlami rozjazdená.
Členovia  komisie  preskúmali  túto  možnosť  a  zvážili  vybudovanie  parkovacích  miest  podobným
spôsobom  ako je  vybudované  pri vedľajšom činžovnom dome a to zatrávňovacími tvárnicami
uloženými v mestskej zeleni, v súlade s platnými predpismi o organizácii dopravy v Novom Meste
nad Váhom a rešpektovaním podmienok ochrany životného prostredia.

K bodu č. 5: (Predkladá: Bc. Monika Piscová)
Tajomníčka komisie predložila písomnú žiadosť občana o preskúmanie možnosti pridania priechodu
pre  chodcov  na  ul.  M.R.Štefánika  -  oproti  predajni  Billa  a  tiež  na  ul.  Piešťanská  5-  oproti
Zdravotnému  stredisku.  Svoju  žiadosť  odôvodnil  zvýšenému  počtu  chodcov  -  dôchodcov,  ktorí
potrebujú  prechádzať  cez  cestu  v  týchto  miestach.  Komisia  zriadenie  priechodov  v  uvedených
miestach neodporúča, nakoľko podľa TP č. 117 je ich realizácia  možná iba  za splnenia  určených
podmienok, ako sú:  premávkové predpoklady, prípustnosť miesta  a špičková intenzita premávky, čo
v navrhnutých prípadoch splnené nie je.

K bodu č. 6: (Predkladá: Bc. Monika Piscová)
Tajomníčka  predložila  žiadosť  správcu  garážového  domu  Hájovky  o  schválenie   a  povolenie
na namontovania  zrkadla  na MC z  dôvodu zabezpečenia  bezpečnejšieho výjazdu z  uvedeného 
garážového domu, pričom zrkadlo by si chceli majitelia  namontovať na vlastné náklady.  Komisia
namontovanie  dopravného  zrkadla  v  navrhovanom  mieste  odporúča,  avšak  žiadateľ  musí  byť
upovedomený  o  tom,  že  toto  je  možné  iba  na  základe  vypracovaného  dopravného  projektu,
schváleného ODI.

Ďalej tajomníčka komisie predniesla podnet, ktorý vyplynul zo zasadania „Rady rodičov žiakov ZŠ„
na ul. Kpt. Nálepku.Títo navrhujú DZ umiestnenú na ceste pred vchodom do školy “Zákaz státia„ 
zameniť  za  DZ “Zákaz  zastavenia".  Žiadosť  odôvodnili  nebezpečnou dopravnou situáciou,  ktorá
vzniká ráno keď viacerí rodičia naraz vykladajú svoje deti pred školou, kedy je cesta neprejazdná
v dôsledku stojacich vozidiel. Komisia zmenu DZ neodporúča. Riešením by mohlo byť aj napomenutie
rodičov,  resp.  výzva  na  dodržiavanie  BaCP   smerujúca  zo  strany  riaditeľa   ZŠ.   Tiež  bolo
konštatované, že k problémovej situácii dochádza len v krátku dobu  a to ráno, v ostatnom čase už to
problém nie je. Zmenou DZ by mohli nastať iné problémy súvisiace s CP. 

P.  Gálik  upozornil  na  skutočnosť  ohrozujúcu  bezpečnosť  CP  a  to  v  tom  zmysle,  že  chodci
prechádzajúci cez frekventovaný priechod pre chodcov nachádzajúci sa pred čerp. stanicou Shell
na ul. Malinovského  musia takmer  vstúpiť až na vozovku, aby sa presvedčili či nejde vozidlo. Vo
výhľade im totižto bráni stĺp verejného osvetlenia, ktorý je nevhodne osadený a navrhol preto  tento
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stĺp posunúť.

Bc. Farkaš oznámil a zdôraznil informáciu, že pri obnovovaní priechodov pre chodcov sa už nemá
používať červená farba na ich zvýraznenie.  Súčasný platný  TP už totiž  neumožňuje takéto červené
lemovanie / o čom treba informovať TSM/.

K bodu č. 7: (Predkladá: Martin Kolesár)
Predseda komisie ukončil rokovanie a poďakoval všetkým prítomným za ich účasť a aktivitu.

Martin Kolesár
predseda komisie

Bc. Monika Piscová
tajomníčka komisie

Priloha:


